
Šefik Džaferović 

1. Pitanja postavljena predsjedavajućem Vijeća ministara BiH: 

1. „U kojoj mjeri su ispoštovana Pravila za izradu pravnih propisa u dosadašnjem radu 

Vijeća ministara BiH?  

2. Da li je Vijeće ministara BiH odbilo razmatrati neki prijedlog zakona jer nije u skladu 

s pomenutom procedurom?  

3. Da li sva ministarstva imaju lica zadužena za konsultacije?  

4. Ako imaju, da li ih provode na predviđen način?  

5. Da li svako ministarstvo objavljuje svoj godišnji normativni plan aktivnosti na svojoj 

veb- stranici uz navođenje uticaja na javnost svakog od planiranih propisa? 

6. Ko je nadležan za provođenje Sporazuma o saradnji između Vijeća ministara BiH i 

nevladinog sektora? 

7. Zašto ovaj sporazum nije do sada proveden?“ 

 

2. Pitanje postavljeno Direkciji za evropske integracije – „Da li Direkcija za evropske 

integracije ima mehanizam konsultacija s organizacijama civilnog društva?“ 

 

 


